
Projekt - PROTOKÓŁ  Nr LXXXIX/2023 

z obrad  LXXXVIX sesji  Rady Gminy  Daszyna w dniu 21 grudnia 2023 r. 

Punkt 1 porządku obrad: otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

 Przewodniczący Rady – Tadeusz Dymny otworzył obrady  LXXXIX sesji Rady Gminy 

Daszyna i powitał: radnych, sołtysów, Wójta Gminy - Zbigniewa Wojtera, Z-cę Wójta-

Zbigniewa Cywińskiego .  

Przewodniczący Rady stwierdził kworum i potwierdził prawomocność podejmowania 

uchwał.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.    

Wylosowano z listy radnych numer  3 – Krzysztof Budka, który rozpoczynał głosowania. 

Przewodniczący zaproponował do odczytywania imiennego wykazu radnych w głosowaniach,  

Jarosława Kińskiego. Nie zgłoszono innych propozycji. 

 

Obrady sesji były nagrywane i transmitowane. Retransmisja z obrad sesji znajduje się na 

stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Daszyna. 

 

Punkt 2 porządku obrad: porządek obrad 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna 

na lata 2023-2036. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Daszyna na 2023 rok.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 

użytkowego z dotychczasowym najemcą. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/236/2021 z dnia 17 grudnia 2021 

roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Daszyna. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.  

9. Zakończenie obrad 

 

Punkt 3 porządku obrad: uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Daszyna na lata 2023-2036. 

Zastępca Wójta odczytał objaśnienia do zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Daszyna na lata 2023-2036. 

 

Radny M.Chwiałkowski dlaczego w załączniku nr2 zadanie „Adaptacja i rozbudowa budynku 

w Drzykozach zaplanowano na 2024 rok kwotę 1400 000 zł.  

 

Wójt odpowiedział, że odbiór obiektu jest przewidziany na koniec 2023 roku, ale płatności na 

początek roku 2024. Budynek będzie zakończony od strony technicznej.  

 

Radny M.Chwiałkowski zapytał czy firma ubezpieczeniowa rozliczyła się już z gmina w 

zakresie odszkodowania za straty powstałe w wyniku pożaru.  



Wójt odpowiedział, że sprawa jest nadal w sądzie. 

 

Radny M.Chwiałkowski zapytał co jest ujęte w zadaniu Rozwój Kultury zapisanym na rok 

2024. 

 

Wójt odpowiedział, że jest to łącznie zadanie w Mazewie i Daszynie. 

 

Radny M.Chiwałkowski zapytał o zakres zadania pod nazwą „Punkt inteligentnej sieci 

energetycznej. Kolejne pytanie dotyczyło kontynuacji realizacji zadania budowy 

elektrociepłowni w Daszynie.   

 

Wójt odpowiedział, że sprawa budowy elektrociepłowni toczy się na razie w sądzie . Jeżeli 

chodzi o punkt sieci energetycznej to gmina złożyła wniosek o dofinansowanie projektu i 

czeka rozstrzygnięcie naboru.  

 

Radny M.Chiwałkowski zapytał o zadanie budowa dróg gminnych. 

 

Wójt powiedział, że zadanie obejmuje projekt na drogę Mazew-Rzędków do drogi krajowej. 

Zakończono dyskusję. 

 

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr LXXXIX/425/2023 w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 2023-2036 i poddał pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 

Za                             14 

Przeciw                      0 

Wstrzymujące           0. 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

Punkt 4 porządku obrad: uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Daszyna na 2023 rok 

Zastępca Wójta odczytał objaśnienia zmian do budżetu gminy Daszyna na 2023 rok.  

Radna A.Błaszczyk-Bawej zapytała o zmniejszenie wydatków zaplanowanych na kary za 

naruszenie warunków korzystania ze środowiska. 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że zaplanowano w budżecie kwotę 209 000 zł tytułem kar za 

odprowadzanie ścieków z oczyszczalni do rowu, ale takich kar nie naliczono gminie. Dlatego 

środki są zdejmowane. 

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr LXXXIX/426/2023 w sprawie zmian w budżecie  

Gminy Daszyna na rok  2023 i poddał pod głosowanie. W głosowaniu uczestniczyło 12 

radnych obecnych na Sali. Wynik głosowania: 

Za                             12 

Przeciw                      0 

Wstrzymujące            0. 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 



Punkt 5 porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

najmu lokalu użytkowego z dotychczasowym najemcą. 

 

Wójt poinformował, że uchwała dotyczy przedłużenia umowy najmu na pomieszczenia 

zajmowane przez NZOZ LILMED w Daszynie z dotychczasowym najemcą. 

Nie zgłoszono pytań. 

 Przewodniczący odczytał uchwałę Nr LXXXIX/427/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

przedłużenie umowy najmu lokalu użytkowego z dotychczasowym najemcą  i poddał pod 

głosowanie. W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych obecnych na Sali. Wynik głosowania: 

Za                             12 

Przeciw                      0 

Wstrzymujące            0. 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

Punkt 6 porządku obrad :uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/236/2021 z dnia 17 

grudnia 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Daszyna. 

 

Wójt wyjaśnił, że zmianie ulega zapis dotyczący terminu płatność diet, tak aby zapisy dawały  

możliwość ich wypełnienia.  

Nie zgłoszono pytań. 

 Przewodniczący odczytał uchwałę Nr LXXXIX/428/2023 w sprawie zmiany uchwały nr 

XLVI/236/2021 z dnia 17 grudnia 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych 

Rady Gminy Daszyna i poddał pod głosowanie. W głosowaniu uczestniczyło 12 radnych 

obecnych na Sali. Wynik głosowania: 

Za                             12 

Przeciw                      0 

Wstrzymujące            0. 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

Punkt 7 porządku obrad :Sprawy różne. 

Radna M.Słomczyńska zgłosiła uwagi, co do jakości naprawy dróg przy blokach w Korytach-

Osada. Naprawa została wykonana nieodpowiednim materiałem. Drogi są nadal w bardzo 

złym stanie. Co wójt zamierza zrobić w tej sprawie. Napawano dalsze naprawiane żwirem nie 

załatwi sprawy. 

 

Wójt odpowiedział, że niezmiennym problemem dróg na osiedlu Koryta-Osada jest podłoże 

wykonane z trylinki, która nie przepuszcza wody. Wysypują drogę kruszywem, po opadach 

twory się koryto, z którego nie odpływa woda i powoduje grzęzawisko. Jakiekolwiek prace 

drogowe będą dopiero planowane w przyszłym roku. 

 

 



Radna M.Słomczyńska powiedział, że przy niższych blokach droga po deszczu jest jednym 

wielkim zalewiskiem. Trzeba cos z tym zrobić, aby mieszkańcy nie topili się we wodzie. 

 

Wójt odpowiedział, że gmina wielokrotnie występowała z wnioskiem o środki 

popegeerowskie, ale z negatywnym skutkiem. 

 

Radna M.Słomczyńska zgłosiła do uzupełnienia wyrwy w drodze asfaltowej na odcinku od 

Koryt do drogi krajowej. 

 

Punkt 8 porządku obrad :Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.  

 

Przewodniczący zapytał czy są uwago do protokołów :Nr LXXIX/2023, LXXX/2023               

i LXXXI/2023. Nie zgłoszono uwag, co jest jednoznaczne z ich przyjęciem. 

 

Punkt 9 porządku obrad: Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXXXIX sesję 

Rady Gminy Daszyna.  

 

Protokołowała :D. Kaźmierczak  

 

 

 


